



PARIS AIRSHOW 2019 COACH SERVICE



Daily transportation between Paris 18th and Le Bourget

Transportation made easy by Coach Service - **Book by June 4th**

"Hop on, get comfortable and work - rest - or network with other passengers." We are delighted to offer to our Canadian PAS2019 participants a comfortable and timely transportation option between PARIS and LE BOURGET. Our coach service will provide 1 trip in the morning leaving from our hotel in the Paris' 18th arrondissement and 1 trip in the late afternoon leaving from the airshow site at Le Bourget. This service will be offered from June 17th to 20th inclusively.

COST:

- Tickets are \$225 (+HST & processing fee) per person for 4 days (June 17-20, 2019).
- The OAC will not provide any refunds for any type of cancellation.
- [RESERVE & PAY ONLINE](#), **click on « Continue as Guest » if you are not an OAC member.**

DETAILS:

- Coach will depart from and return to the [Hotel Mercure Paris Montmartre Sacré-Coeur](#), at 3 Rue Caulaincourt, 75018 Paris. **A block of rooms has been reserved, visit the OAC site for the [reservation form](#) before May 7th.*
- See daily departures and return times below. ***Times may change slightly to accommodate participation in official Canadian Government events in the evening.*

DAILY SCHEDULE:

Monday, June 17, 2019

Departure 7:00 AM from Hôtel Mercure, 3 Rue Caulaincourt, 75018 Paris
Return 4:30 PM from Salon Bourget "Gate L"

Tuesday, June 18, 2019

Departure 7:30 AM from Hôtel Mercure, 3 Rue Caulaincourt, 75018 Paris
Return 5:00 PM from Salon Bourget "Gate L"

Wednesday, June 19, 2019

Departure 7:30 AM from Hôtel Mercure, 3 Rue Caulaincourt, 75018 Paris
Return 5:00 PM from Salon Bourget "Gate L"

Thursday, June 20, 2019

Departure 7:30 AM from Hôtel Mercure, 3 Rue Caulaincourt, 75018 Paris
Return 3:30 PM from Salon Bourget "Gate L"



SALON DU BOURGET 2019 SERVICE D'AUTOCAR



Transport direct entre Paris 18eme et Le Bourget

Simplifiez vos allers-retours avec notre service d'autocar : **Réservez avant le 4 juin !**

« Montez à bord pour un voyage tout en confort avec l'option de vous reposer, de travailler ou de resauter avec les autres passagers ! » Nous sommes ravis d'offrir à nos participants canadiens du SIAE2019 une option de transport confortable et prévisible entre PARIS et LE BOURGET. Notre service d'autocar (bus exécutif) offrira un (1) aller au Salon du Bourget le matin et un (1) retour à Paris en fin d'après-midi du 17 au 20 juin, 2019.

Coût :

- 225\$ par personne avant taxes et frais pour les 4 jours (17-20 juin, 2019 inclusivement).
- Aucun remboursement sera effectué pour les annulations.
- **Réservez et payez en ligne en utilisant la touche « Continue as Guest ».**

Détails :

- Les départs et retours s'effectueront de l'hôtel [Mercure Paris Montmartre Sacré-Coeur](#), au 3 Rue Caulaincourt, 75018 Paris. **Un bloc de chambres a été réservé à cet hôtel, voir le site de l'OAC pour [le formulaire de réservation](#) avant le 7 mai.*
- Voir l'horaire provisoire des départs et retours quotidiens ci-dessous. ***Notez que l'horaire pourra changer légèrement pour accommoder la participation aux événements officiels.*

Horaire* :

Lundi 17 juin 2019

Départ 7h00 de l'hôtel Mercure Paris Montmartre Sacré-Coeur
Retour 16h30 du SIAE, départ de la "Gate L"

Mardi 18 juin 2019

Départ 7h30 de l'hôtel Mercure Paris Montmartre Sacré-Coeur
Retour 17h00 du SIAE, départ de la "Gate L"

Mercredi 19 juin 2019

Départ 7h30 de l'hôtel Mercure Paris Montmartre Sacré-Coeur
Retour 17h00 du SIAE, départ de la "Gate L"

Jeudi 20 juin 2019

Départ 7h30 de l'hôtel Mercure Paris Montmartre Sacré-Coeur
Retour 15h30 du SIAE, départ de la "Gate L"